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18 12 2023 verslag bestuursvergadering HOC

Aanwezige bestuursleden: Barbara IJsselmuiden, Maarten Zwart, Darpan van Kuijk, Els ’t 
Hooft.  
Afwezig bestuurslid: Hans Walthaus. 
Wijkbewoners: Mieke de Bekker (verslag), Conny Kuipéri (verslag), Jacob Troost 
(eindredacteur website). 

1.Vaststellen agenda:  
Doubletstraat toevoegen onder punt 6. 

2. Mededelingen: 
Geen 

3. Verslag 20 november: 
Geen opmerkingen 

4. Wijkmedia: 
Het decembernummer van het wijkmagazine is zaterdag 16 december uitgekomen. Er is door 
een tekort aan bezorgers wat vertraging bij de verspreiding ervan. 
Op de website is een oproep geplaatst voor nieuwe bezorgers van de wijkkrant.  
Barbara meldt dat ze zich heeft aangemeld bij de website voor notificaties. Tot nu tot heeft ze 
één melding ontvangen. Ze geeft aan dat de notificaties niet werken op de smartphone.  
AKTIE: Jacob gaat na wat er misgaat met de notificaties 
AKTIES benoemd in verslag van 20 november blijven staan, te weten: 
Maarten: levert tekst aan bij Jacob over werkgroep Mobiliteit. 
Barbara: nodigt Jolanda Teske uit voor overleg. 

5. Werkgroep Mobiliteit: 
Maarten bericht dat de werkgroep bijeen is geweest met de mobiliteitsadviseur van de 
gemeente. De volgende onderwerpen zijn aan bod geweest: 

- Het is de vraag of de tapijtzaak Kameta zich een aantal parkeerplaatsen in de 
Bierstraat onrechtmatig heeft toegeëigend. Het kadaster doet onderzoek. 

- In navolging van andere grote steden onderzoekt de gemeente Den Haag de 
mogelijkheid van het autoluw maken van o.a. het Oude Centrum volgens het zgn. 
sectormodel. 

- Gemeentelijke enquête over resultaten parkeerdagkaart van € 50 via sociale media. 
Kritische kanttekening dat de uitkomst hiervan een vertekend beeld kan geven omdat 
het parkeervoordeel niet bij de groep terecht komt die het aangaat, namelijk de 
bewoners. 

- Verwijderen van pollers op de Hoefkade. De gemeenteraad heeft een motie 
aangenomen om de pollers op de Hoefkade te verwijderen t.b.v. de bewoners in dit 
gebied. Er wordt nu onderzoek gedaan naar een ander systeem om het sluipverkeer 
daar tegen te gaan, bijvoorbeeld door het plaatsen van camera’s. Het weghalen van 
de pollers verandert niets aan de herinrichtingsplannen die er liggen.  

- Parkeerplekken in parkeergarages speciaal voor bewoners binnenstad. De gemeente 
onderzoekt of ze voor bewoners binnenstad parkeerplekken kan huren in 
parkeergarages.   

6. Doubletstraat 
Maarten en Els hebben overleg bijgewoond met Ernst Sluiser van de gemeente over het 
participatietraject van een nieuw prostitutiebeleid o.a. voor de Doubletstraat. Vraag: wie van 
het bestuur hierin wil plaatsnemen?  
Wijkbewoners Sander Knetemann en Elfriede v.d. Horst zetten zich in voor deze zaak.  
Oud-bestuursleden Marieke de Jong en Shireen Poyck weten van A tot Z wat er speelt in en 
rondom de Doubeltstraat. Zij zetten zich al jaren in voor sluiting van deze straat vanwege de 
leefbaarheid. Besloten wordt de kick-off meeting af te wachten waarbij het voltallige bestuur 
dan aanwezig zal zijn. Daarna besluit wie van het bestuur plaats zal nemen in de 
participatiegroep Doubletstraat.  
AKTIE: Barbara houdt de data van de meeting in de gaten.  

Er komt een participatietraject voor een nieuw prostitutiebeleid in de stad, inclusief de 
Doubletstraat. 
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Een paar wijkbewoners en enkele oud-bestuursleden weten van A tot Z wat er speelt in en 
rondom de Doubletstraat en zetten zich al jaren actief in voor sluiting van deze straat 
vanwege de leefbaarheid.  
Het bestuur zal voltallig aanwezig zijn bij de kick-off meeting van het participatietraject. 
Daarna besluit het bestuur wie van het bestuur plaats zal nemen in de participatiegroep 
Doubletstraat.  
AKTIE: Barbara houdt de datum van die kick-off meeting in de gaten. 

7. Terugkoppeling gesprek Shalini en UVO-overleg van 12 december. 
- Handhaving: vraag van Maarten of handhaving ook bij het UVO-overleg zat?  

Barbara geeft aan dat het handhavingsteam bij deze sessie ontbrak maar dat wel de 
wijkagenten aanwezig waren. Maarten geeft aan het belangrijk te vinden dat in het 
vervolg handhaving bij het UVO is. Er liggen immers veel handhavingspunten die niet 
worden opgepakt. Actueel is het beheersbaar houden van het Rabbijn van 
Maarsenplein wat drugs- en afvaloverlast betreft en de verwarde mensen die zich 
daar ophouden. Opgemerkt wordt dat het plein dagelijks goed schoon gemaakt 
wordt, maar dat op dagen dat het afval wordt opgehaald er veel zwerfvuil is, 
vermoedelijk omdat vuilniszakken worden opengemaakt op zoek naar blikjes 
vanwege het statiegeld.  
Opgemerkt wordt dat het hek van de Nieuwe Kerk al 3 maanden elke dag dicht zit. 

AKTIE: Els doet via de mail navraag bij Shalini wat de reden hiervan is. 

- Wijkschouw: begin januari 2024 zal een wijkschouw plaatsvinden waaraan 
bewoners kunnen meedoen. De keuze voor de schouw is gevallen op het gebied 
tussen Kranestraat, Bierkade, Spui, Amsterdamse Veerkade, waaronder de Bierstraat 
en Approachestraat. Dit is een deel van de wijk dat vaak over het hoofd wordt gezien, 
wat leefbaarheid betreft. Welke medewerkers van de gemeente bij deze schouw 
aanwezig zijn, is afhankelijk van de problemen in dat gebied. 

AKTIE: Marie Thérèse en Conny maken in overleg met bewoners een inventarisatie van   
aandachtspunten voor de schouw en Barbara zal dat communiceren met de   
gemeente. 

- Wijkschouw kinderen Jeugdhaven: Darpan meldt dat o.a. in het gebied Oude 
Centrum op 28 december een wijkschouw plaatsvindt met kinderen. Een initiatief om 
ouders en kinderen meer betrokken te maken met de buurt waarin ze wonen.   

- Groene kansenkaart: Maarten is bij overleg van de gemeente over vergroening van 
de wijk geweest. Er heeft een vooronderzoek groene kansenkaart plaatsgevonden, 
waarbij het wijkbestuur niet is betrokken. Maarten vindt het belangrijk dat we als wijk 
al bij de start van het participatietraject worden betrokken opdat we tijdig input 
kunnen geven en invloed kunnen uitoefenen. Hij spreekt zijn zorg uit over de 
traagheid van handelen: over zeven jaar moet er een klimaatakkoord liggen. Er is tot 
nu toe nog niets gebeurd.  

- Vreedzame wijk: Dit is een van de activiteiten vanuit de Jeugdhaven. Darpan is erbij 
betrokken. Betreft o.a. schoonhouden van de wijk door kinderen als manier om meer 
met de wijk verbonden te raken.  
Darpan vertelt verder dat er in 2024 opnieuw een actie staat gepland met kinderen 
die plastic uit de grachten gaan vissen. 
Het thema Vreedzame wijk wordt geopperd als mogelijk onderwerp voor een editie 
van het Buurtmagazine.  

- Stichting MEION: via deze stichting voor maatwerk en het bevorderen van 
maatschappelijk welzijn door gerichte begeleiding worden door de gemeente twee 
straatcoaches ingezet die met hangjongeren op het Helena van Doeverenplantsoen 
in gesprek gaan.  

- https://www.meion.nl/verleidingen-en-sociale-veiligheid/straatcoaches/ 

- Nieuwe opbouwerker: per 1 februari is Marnix Hack aangesteld als opbouwwerker 
voor het Oude Centrum.  

8. Binnenstadsplan 
Het Binnenstadsplan is op 30 november, voor een termijn van 10 jaar, aangenomen door de 
Raad met de volgende moties:  

- De geschiedenis van de Joodse buurt moet actiever worden benoemd zodat deze 
niet verloren gaat; 
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- Sterkere profilering van China Town; 
- De leefbaarheid rondom de Doubletstraat moet worden verbeterd. 

9. Ontwikkelingen rond De Helena 
Er heeft een kennismakingsgesprek plaatsgevonden met Annemarie Quispel, projectleider De 
Helena, en het bestuur. Annemarie heeft laten weten dat het advies dat Bert Determan, op 
verzoek van de gemeente, na onderzoek heeft uitgebracht over de bestemming van De 
Helena niet haalbaar is. Zij neemt nu initiatief voor een nieuw plan en heeft daarvoor met 
iedereen binnen De Helena gesproken.  

10. Organisatie Nieuwjaarsborrel 11 januari 
Borrel vindt plaats in en rond de Buurtkamer.  
AKTIE: Barbara en Darpan nemen de organisatie op zich en zetten Volkskeuken in voor 
catering. 

11. Convenant 
Er ligt een convenant van de bewonersorganisatie en het stadsdeel Oude Centrum, waarin 
de gezamenlijke ambities en plannen zijn vastgelegd. Dit convenant wacht op ondertekening 
door de Stadsdeeldirecteur Centrum: Hassan el Houari en de voorzitter van de 
bewonersorganisatie Barbara IJsselmuiden. Het convenant is input voor de wijkagenda en 
geen vereiste voor de aanvraag van bewonerssubsidies.  
Vanuit de gemeente is aangegeven dat ondertekening niet langer nodig is: er kunnen ook 
afspraken gemaakt worden zonder het officiële Convenant. Het wijkbestuur geeft aan wél te 
hechten aan ondertekening.  
AKTIE Barbara zet zich in voor wederzijdse ondertekening van het Convenant.  

Overleggen Stadsdeel Centrum en Wijkorganisatie Het Oude Centrum: 
In het concept convenant is afgesproken dat Stadsdeel Centrum tweemaal per jaar overleg 
voert met de wijkorganisatie. Hiervoor zijn twee data geprikt: 1 februari en 4 juli. De agenda 
moet nog bepaald worden, bestuur wijkorganisatie geeft punten door aan Shalini. 
AKTIE Barbara haalt onderwerpen op bij het bestuur en geeft dit door aan Shalini 

12. Rondvraag 
- Duurzaam Den Haag: Els constateert dat het accent van onderwerpen van overleg 

te veel door de gemeente wordt bepaald. Ze vindt dat de Wijkorganisatie meer 
invloed hierop moet zien te krijgen. In dat kader vraagt Conny aandacht voor de 
mensen in het Oude Centrum die nauwelijks kunnen rondkomen. Duurzaam Den 
Haag hanteert de stelling dat ze in actie komen als hiervoor draagvlak is onder 
bewoners. Maarten en Els weten te vertellen dat er een paar jaar geleden een 
overleg is geweest met Duurzaam Den Haag wat niet tot concrete afspraken heeft 
geleid. Wel is aangeboden door de wijkorganisatie om preventiecoaches ten behoeve 
van de bewoners uit te nodigen bij de Buurtkamer aan de Paviljoensgracht 56 tijdens 
een wijkinloop op de donderdagmiddag. Daar is geen opvolging aan gegeven. 

AKTIE: Conny neemt begin januari 2024 contact op met Duurzaam Den Haag. 
- Nieuwsbrieven via mailchimp: Maarten stelt voor om voor speciale acties en 

sporadisch een pushbericht in de vorm van een nieuwsbrief op de website te 
plaatsen. Daarbij gebruikmakend van het bestand aan emailadressen via mailchimp. 
Onderaan de website zou daarvoor een bericht kunnen worden geplaats dat 
bewoners die op de hoogte gehouden willen worden van wijkactiviteiten hun 
emailadres kunnen plaatsen. Els biedt helpende hand bij activeren mailchimp.  

ACTIE: 4 januari 17.00 uur: instructie mailchimp door Els aan Jacob, Barbara en Darpan. 

Volgende bestuursvergadering is op 24 januari, 20.00 uur! 
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